
Grundejerforeningen Sønderho Sommerhusområde 

Referat bestyrelsesmøde  

Lør. d. 26.3.22 kl. 11.00 

Til stede: Anton Pedersen, Jens Jørgensen, Klaus-Ulrik Christiansen, Jørgen Mørup, Aage 

Gram, Dorthe Lodberg. Medlem af GF Torben Golles v. pkt. 1. 

Ordstyrer Anton Pedersen / referent Dorthe Lodberg 

 

Dagsorden 

 

Referat 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

Emner 

Tiltag omkring "Code of Conduct" i 
sommerhusområdet. Gæst: Torben 

Golles, Søndermarken 6 jf. aftale på 
seneste bestyrelsesmøde. 
 

 
 

 
 
 

 
Planlægning indvielse af bord-bænkesæt, 

herunder vedtage udformning + tekst til 
skilt til bord-bænkesæt.  
 

Samarbejde med øvrige 
grundejerforeninger (færgepriser m.m.). 

 
 
 

Hvervning af nye medlemmer. 
 

Facebook igen??? 
 
 

 
 

 
Udkast til evaluering af Grønt Råd. 
 

Drøftelse af hvad der gør, at et ophold i vores område 
er attraktivt (bl.a. natur, ro, afslappethed og 
hensyntagen til hinanden). De senere år har medført 
øget aktivitet i området, bl.a. med mere trafik og mere 
slid på naturen til følge. Grundejerforeningen ønsker at 
bidrage til, at området på trods af den øgede aktivitet 

bibeholder ovenstående “attraktioner”. Bestyrelsen 

arbejder videre med nogle af de ideer, der blev 

drøftet. Vi ønsker, at alle (erhvervsliv, udlejere, 
lejere) i Sønderho sommerhusområde efterlever 
”Code of conduct”.  
 

Indvielse påskelørdag kl. 10.00. Besluttet tiltag 
for at reklamere for arrangementet. 

Arbejdsopgaver fordelt.  
 

Punkter til næste dialogmøde med kommunen: 
- Færgepriser  
- Etablering af lokalplaner for de områder, der  

  ikke har det. 
 

Plan er lagt for hvervning af nye medlemmer.  
 
Idéen om facebookgruppe er skrinlagt. GF-

hjemmesiden er fortsat bestyrelsens foretrukne 
forum til/for foreningens medlemmer. Der 

fremgår bestyrelsens kontaktadresser, så 
medlemmer kan tage kontakt efter behov. 
 

Dorthe genudpeget som repræsentant, for alle 
grundejerforeningerne til Grønt Råd.  

 

Siden sidst 

Vejforhold og grøfter - møder med Fanø 
Kommune. 
 

 
 

 

 

Grundejerforeningerne har overtaget det 
formelle ansvar for vejvedligehold.  
Bestyrelsesmedlem Jens Jørgensen er vores 

grundejerforenings vejformand. Der har været 
afholdt møder med både kommune og 
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Klimatilpasningsplanen i høring. 
 

entreprenør om vejvedligehold. Det samarbejde 

fortsætter. 
Vedligehold af grøfter fremgår af hjemmesiden.   

 
Vi afventer Byrådets behandling af 
klimatilpasnings-planen og §17.4 udvalgets 

opfordring til efterfølgende offentlige høring.  

Hjemmesiden 

 

Ingen forslag til ændringer – kun anerkendelse 

til Karin Lodberg, for opsætning og vedligehold 
af hjemmesiden. 

 

Budget 

 

Ingen bemærkninger 

Evt. 

 

Intet 

Punkter til næste møde 

 

✓ Opfølgning ”Code of conduct” 

✓ Klimatilpasningsplanen 
✓ Nyt fra Grønt Råd 
✓ Forberede generalforsamling 2022 

 

Næste møde 

 

Søn. d. 12.6.22 kl. 10-12  

 


